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 Turismchef Niina Aitamurto presenterade allmänt om turismsäsongen. Januari –
augusti ökade övernattningarna i Pargas + 3 %. Aitamurto presenterade
trenderna under säsongen 2020 och vilka utvecklingsprojekt som nu är på gång.
Turismchefen presenterade vidare stadens turismstrategi och processen för
uppgörandet av strategin. Logon för Visit Pargas presenterades också.

 Fastighetschef Seppo Pihl presenterade en lägesrapport om Kreativt lärcenter.
Byggnadstekniska planeringen har startat, tidsplan uppgjord. Den pedagogiska
gruppens arbete ligger till grund för planeringen, vars utvecklingsskede just nu
beskrevs. Axxell arbetar vidare med sin egen planering. 

 Tekniska chefen Jonas Nylund berättade om gymnastiksalen i Kreativt lärcenter.
Planerade placeringen i nuläget vid PIUG. Äganderätten och finansieringsmodeller
utreds.

 Utbildningschef Katriina Sulonen berättade att den pedagogiska gruppen idag har
behandlat skisserna till byggritningar och gett respons. Viktigt att få fungerande
samplanering med Axxell.

 Ekonomichef Petra Palmroos presenterade planerad användning av
konsulttjänster i de olika avdelningarna och sektorerna.

 Stadsdirektören presenterade tankar kring eventuellt behov av
samarbetsförhandlingar. Ekonomichefen  presenterade en kort genomgång av
prognosen för resultatet för 2020 och 2021. Det stora investeringstrycket sätter
press på att skapa en ekonomi i balans och sotereformen skapar osäkerhet.
Personalkostnadernas utveckling skapar också tryck på stadens ekonomi.
Stadsdirektören konstaterade att den totalekonomiska situationen är så besvärlig
att det ger orsak till samarbetsförhandlingar. Staden behöver handla proaktivt.

 Personalchef  Peter Lindroos konstaterade att ekonomichefens beskrivning av
personalkostnadernas utveckling bra beskriver läget. Det finns behov av att
minska personalkostnaderna på längre sikt. Personalchefen beskrev hur
samarbetsförhandlingarna fungerar vid olika inbesparingsalternativ och hur de
ska genomföras.

 Stadsdirektören informerade om det allt allvarligare coronaläget. Läget i Pargas
är ändå relativt stabilt, veckovis några nya fall. Alla kriterier för spridningsfasen i
Egentliga Finland har inträtt. De insjuknade i Pargas har ofta koppling till
Åbotrakten eller utlandet. Coronakostnaderna i detta läge snart 700 000 €.

 Stadsdirektören informerade stadsstyrelsen om högsta förvaltningsdomstolens
avgörande gällande Arkea Oy.



 __________________


